
Referat fra møtet 23.05.23 

Møtet var lagt til nye Vikhammer ungdomsskole. Rektor Bodil Furuhaug Westby 

møtte oss utfor skolen. Hun geleidet oss opp til personalrommet i 2. etg. Her 

ønsket presidenten 14 medlemmer og 7 ledsagere velkommen til møtet før han ga ordet til 

rektor. 

Rektor Bodil tok oss med gjennom byggeprosessen fram til sluttproduktet slik det står i dag. 

Det aller meste står ferdig. De venter enda på noe utstyr, noe skilting gjenstår, noen dører 

skal skiftes (lang leveringstid) og uteområdet er ikke ferdigstilt. Rektor var svært fornøyd med 

både byggeprosessen og sluttresultatet. Skolen fikk delta og innvirke helt fra starten. 

Coronaen kompliserte samarbeidet litt. Det ble mange nettmøter.  

Vikhammer ungdomsskole har i dag vel 280 elever. Nyskolen er bygd for 450 elever. Skolen 

har 44 tilsatte. Nybygget huser også kulturskole og ungdomsklubb. På taket er det bygd et 

solcelleanlegg slik at skolen dekker mye av eget strømbehov. 

Klasserommene er plassert i 2. etg. Det samme er administrasjon og arbeidsrom for lærerne. 

Hvert tinn har sitt eget område med egen inngang. Områdene til 8., 9. og 10. har hver sine 

farger. Alle områdene har i dag ekstra klasserom til disposisjon. I tillegg er det flere 

grupperom i hvert areal. Dette gir stor fleksibilitet. 

Spesialrommene er plassert i første etg. Ved gammelskolen var spesialrommene plassert 

nede på barneskolen og det var sambruk av rommene. Med egne spesialrom er 

fleksibiliteten mye større og elevene forlater ikke skolen. 

Midt i bygget er det en stor aula hvor hele skolen kan samles. Her kan også musikkskolen 

kjøre sine forestillinger. Utleie av skolens lokaler er enda ikke avklart. Dette er noe det 

arbeides med på kommunalt hold. Rektors holdning er at bygget bør brukes og tjene 

nærmiljøet. 

Som vanlig viste klubbmedlemmene seg som en spørrelysten gjeng. Det ble ordnet med kaffe 

og noe å bite i. Før selve omvisningen, takket presidenten for orienteringen og overrakte en 

liten gave, et brettspill. 

Etter kaffepausen tok rektor oss med på en runde gjennom bygget. Vi fikk se en flott, 

gjennomtenkt skole. Det er lett å forstå at rektor er stolt og at elever og tilsatte ved 

Vikhammer ungdomsskole går en helt ny hverdag i møte. Takk til Bodil Furuhaug Westby for 

en flott orientering og interessant omvisning. 

 

Ivar Hjelsvold (sekr) 

 


